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Geacht College, 

Met deze brief willen wij onze zorgen uiten rondom de gang van zaken m.b.t. de aanvraag van een 

Omgevingsvergunning door Odido, voor een nieuwe zendmast aan de Martin Luther Kingweg in 

Marsdijk.  

Veel buren weten van niets 

In tegenstelling tot wat eerder als indruk werd gewekt door zowel Odido (vertegenwoordigd door dhr. 

Simon van der Werf van INNSO) als door 4 ambtenaren van gemeente Assen, blijken veel directe 

buren uit De Hoven in Marsdijk niet op de hoogte te zijn van de plannen van Odido. Daarnaast delen 

veel van deze buren onze zorgen en willen graag op een goede manier betrokken worden bij deze 

plannen en de mogelijkheid krijgen om hiertegen in verweer te gaan. Daarbij uitdrukkelijk de wens 

uitsprekend dit niet via een gerechtelijke procedure te hoeven doen, pas nadat een vergunning 

verleend is. Daarom zijn wij nu handtekeningen aan het inzamelen, om inzichtelijk te maken hoeveel 

buren hierbij daadwerkelijk betrokken zijn. Graag willen wij die binnenkort aan u overhandigen. 

Er heeft geen participatie plaatsgevonden 

Als voorwaarde voor de verlening van een Omgevingsvergunning schrijft de Omgevingswet voor dat 

de aanvrager participeert met andere belanghebbenden/ omwonenden. Daarnaast heeft de 

gemeenteraad in december 2023 besloten dat – ongeacht de hoogte van een zendmast – er altijd 

geparticipeerd moet worden bij plannen rondom plaatsing van nieuwe zendmasten. De stappen die 

tot nu toe ondernomen zijn door Odido om aan deze verplichting te voldoen, zijn dus bij lange niet 

toereikend gebleken. Anders zouden er veel meer mensen op de hoogte zijn van deze plannen en hier 

nu niet door overvallen worden. 

Veel vragen en zorgen 

Wij maken ons als buurt ernstige zorgen over de gezondheidseffecten van dergelijke zendmasten. 

Daarnaast stellen wij veel vragen bij de locatiekeuze, waaraan gemeente Assen haar medewerking 

heeft verleend. Ook is de rol van gemeente Assen in deze aanvraag volstrekt onduidelijk. Allemaal 

vragen en zorgen die wij tot nu toe niet of onvoldoende hebben kunnen bespreken. Is de strekking 

van de Omgevingswet er niet op gericht dat de leefomgeving van ons allemaal is? En dat wij met 

participatie alle belanghebbenden moeten betrekken als wij plannen hebben binnen die 

leefomgeving? Dat geldt voor ons als inwoners, maar ook zeker voor commerciële partijen die alleen 

geldelijke belangen voor ogen hebben. Bij dergelijke aanvragen verwachten wij dat gemeente Assen 

dan de belangen van ons als inwoners behartigt. Iets wat wij hierbij tot nu toe volledig hebben 

gemist. 

 



 

Graag ontvangen wij uw reactie op bovenstaande. Ook maken we graag een afspraak om de 

handtekeningen te kunnen overhandigen. De reden dat wij u nu deze brief sturen ligt in het feit dat 

wij graag willen voorkomen dat u, zonder onze bezwaren en zorgen gehoord te hebben, een 

Omgevingsvergunning voor deze zendmast verleent aan Odido. Ook proberen wij hiermee een 

rechtsgang te voorkomen en minimaal met elkaar in gesprek te kunnen gaan over al deze zorgen en 

bezwaren. 

Omdat de raad participatie verplicht heeft gesteld bij dergelijke aanvragen, zenden wij dit bericht ook 

in cc naar de griffier. Met het verzoek om deze brief door te sturen naar alle fracties en hen zo op de 

hoogte te brengen van onze zorgen. 

Wij hopen op uw begrip en medewerking in deze. 

Bij voorbaat dank voor uw reactie. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

namens direct betrokken inwoners van De Hoven in Marsdijk, 

STOPzendmastMLK@gmail.com 
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